
VÁSÁRHELYI PÓLÓEREDMÉNYEK. OB l-es 
gyermekmérkőzés, fiúk: Eger-HVSC 
6-6, Budafóka-HVSC 15-7; serdülő: 
Eger-HVSC 13-6, Budafóka-HVSC 6-7; 
OB Il-es mérkőzések, férfiak: Szegedi 
Vízipóló Suli-HVSC 7-4, HVSC-Szege-
di VTK11-5. 

GYŐZELMEK ÉS VERESÉG. Megyei női ké-
zilabda-bajnokság, felnőttek: Ma-
kó-ASA-Consolis-Székkutas 33-26, 
ASA-Consolis-Székkutas-Szentesi Kini-
zsi 43-15, ASA-Consolis-Székkutas-Ma-
kói NKSE 36-28. 
Női kézilabda, országos serdülőbaj-
nokság, F csoport: Kecske-
mét-ASA-Consolis-HNKC 14-16. 

NEGYEDIK HELY. Az ATSK Szeged 
sportegyesület, újonc fiú asztalite-
niszcsapata (Timár Zoltán, Tápai 
Norbert) a negyedik helyen zárta 
Budapesten a Karácsony-kupa újonc 
CSB küzdelmeit. 

VERESÉG. A férfi asztalitenisz NBI ben: 
Jászkun Volán SC-ATSK Szeged 1.14:4. 
A szegedi pontszerzők: Sipos Attila 3, 
Lele Viktor 1. A szegedi együttes az ötö-
dik helyen várja a tavaszi folytatást. 

ÚJÉV-KUPA. Immár tizenhatodszor ren-
dezi meg az SZTE JGYTF testnevelési 
tanszéke és a Mizuno támogatásával 
Kovács Sándor a szegedi Topolya so-
ron az Újév-kupa kispályás labdarú-
gótornát. A viadalon bármilyen osztá-
lyú játékos nevezhető. Az esemény 
időpontjai január 10., 11. és 17., jelent-
kezni január 6-áig lehet a következő 
számokon: 62/443-529,20/230-2405, 
30/905-2070. Nevezni két kategóriá-
ban, 35 év alatt és 35 év felett is lehet. 
A viadal érdekessége, hogy 5x2-es ka-
pura játszanak majd a csapatok. 

Puki és 
a pici 
ajándék 
Ma 18 órakor B a l a t o n f ü r e d e n f e l k é -
szülési m é r k ő z é s t j á t s z i k a h o r v á t o r -
szági k é z i l a b d a - v i l á g b a j n o k s á g r a 
k é s z ü l ő m a g y a r f é r f i v á l o g a t o t t . A 
m i e i n k a szerbek el len tesztel ik e r e -
j ü k e t . Puljezevics Nenad, a Pick Sze-
ged h á l ó ő r e a z o n b a n k i h a g y j a az 
összecsapást. 

SÜLI RÓBERT 
Puljezevics Nenad számára minden-
képpen különleges érzés lett volna 
ma 18 órakor Balatonfüreden pályá-
ra lépni, a Magyarország-Szerbia 
felkészülési kézilabdameccsen. A 
Pick Szeged hálóőre egykor a Jugo-
szláv nemzeti együttes kapuját véd-
te, azonban immár két éve a ma-
gyar válogatott portása. 

- Sajnos - kezdte a beszélgetést a 
Pick csapatkapitánya - ma nem lé-
pek pályára, a kezem még mindig 
nincs tökéletes állapotban. Jelenleg 
is Belgrádban vagyok, vasárnap dél-
után is voltam kezelésen. Még min-
dig érzékeny, éppen ezért nem akar-
tam kockáztatni a szereplésem, hi-
szen december 30-án a veszprémi 
kézilabdagálán mindenképpen sze-
retnék pályára lépni. Nem lett volna 
semmi különös a szerbek elleni 
meccsen, mert a magyar válogatott 
jóval erősebb. Én most már a ma-
gyar válogatott sikeréért küzdök, így 
nem foglalkoztam volna azzal a gon-
dolattal, hogy ki az ellenfél. Éppen 
most az a legfontosabb, hogy telje-
sen rendbe jöjjek, mert a horvátor-
szági vb-n szeretnénk a srácokkal 
nagyot alkotni. De egyszer már el-
meséltem, hogy szeretnénk a négy 
közi jutni a vb-n, amire képesnek is 
tartom a csapatot. 

Természetesen kíváncsiak voltunk 
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Életben tartotta a sportágat, átadja a székét 

Fernando Alonso 
a Ferrarihoz igazol 
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arra, miként telt a karácsonya a Pick 
csapatkapitányának, mennyire tudott 
pihenni. 

- Töltött káposzta, hal, minden fi-
nomság volt az asztalon nálunk is. 
Csütörtökön jöttem ki Bélgrádba, a Jé-
zuska pici ajándékot hozott nekem, de 
annál nagyobb meglepetéssel szolgált. 
Az legyen az én titkom, hogy mi volt 
az. Kellemesen teltek az ünnepek, 
ilyenkor, úgy gondolom, hogy család-
ja körében töltődik fel mindenki, szá-
momra is ez volt most a legfontosabb. 

HÁROM SZEGEDI. A mai balaton-
füredi összecsapáson (a Sportl 
17.45-től közvetíti) három Pick 
Szeged-játékos lép pályára. Her-
bert Gábor és Katzirz Dávid a ma-
gyar, míg Dragan Marjanac a 
szerb együttesben kap szerepet. 
Só't Vladan Matics is a Bala-
ton-parti városban van, hiszen a 
Tisza-parti tréner, Hajdú János 
segítője. 

Borbola I m r é n e k , a Szegedi VSE b i r -
k ó z ó szakosztálya v e z e t ő j é n e k H e g e -
dűs Csaba, a szövetség e lnöke e m -
l é k é r e m m e l köszönte m e g a s p o r t -
á g é r t tet t szolgálatait . Sajnos ez az 
e s e m é n y egybeesett a z z a l az e l h a t á -
rozásával, h o g y n e m vál la l t o v á b b 
t i s z t s é g e t a k l u b b a n . 

Süli JÓZSEF 
Hegedűs Csaba, a Magyar Birkózószö-
vetség elnöke a birkózók karácsonyi 
ünnepségén három sportembernek 
nyújtott át emlékérmet. Az elismerés-
ben részesülők között volt Borbola Im-
re, a Szegedi VSE birkózó szakosztá-
lyának vezetője is. 

- Korábban is kaptam meghívót 
az eseményre, de általában nem 
mentem el. Most azonban külön is 
szóltak, hogy feltétlenül legyek ott. 
Ekkor még nem gondoltam semmi 
különösre. Am amikor kiszólított az 
elnök, nagyon meglepődtem, s egy-
ben meg is hatódtam. Nagyon jól-
esett, hogy van olyan ember, aki 
méltányolja azt az erőfeszítést, amit 
tettünk itt, Szegeden azért, hogy 
megmaradjon ez a sportág - mondta 
a kitüntetett. 

Borbola Imre több évtizede munkál-
kodik a birkózásban. Tősgyökeres sze-
gediként ifjúsági válogatott volt, ami-
kor a Fradi elcsábította az SZVSE-ből. 
A fővárosi zöld-fehérekkel hatszor lett 
csapatbajnok. Az FTC-ben többször 
lett országos bajnoki ezüst- és bronz-
érmes. „A legjobban az fáj, hogy nem 
sikerült a dobogó legmagasabb fokára 
állnom" - árulta el legbensőbb érzé-
sét. Az ifjúsági válogatottól kezdve a 

Alonso nem távoli érkezésének „elő-
szeleként" értékeh, hogy a korábbi vi-
lágbajnok csak egy évvel, 2010-ig hosz-
szabbította meg új megállapodását je-
lenlegi munkaadójával, a Renault-val. 
Amellett nyitva hagyta a kaput Alonso 
jövetele előtt a Ferrari elnöke, Luca di 
Montezemolo is, amikor egyik karácso-
nyi interjújában ekként fogalmazott: 

„Meglátjuk, mit hoz a jövő. Alon-
so nagy bajnok, az élet hosszú, ő 
pedig fiatal." 

S BRIAT0RE VÉLEMÉNYE. Flavio Bria-
tore, a Forma-l-es Renault csapat-
főnöke szerint a kétszeres világbaj-
nok spanyol Fernando Alonso jobb 
pilóta, mint a hétszeres vb-győztes 
német Michael Schumacher. 
- Különböző versenyzők, a Forma-1 
különböző időszakában, de vélemé-
nyem szerint Fernando az első, mert 
jóval kevesebb hibát követ el. A ne-
héz helyzetekben, nyomás alatt Fer-
nando eddig jobb válaszokat adott, 
mint annak Idején Michael. 
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A spanyol F e r n a n d o Alonso 2011-től a 
Ferrari F o r m a - 1 - e s csapatát erősít i . 
A kétszeres v b - e l s ő négyéves s z e r z ő -
dést kötött az olasz istál lóval. 

BUDAPEST (MTI) 
A spanyolok kétszeres Forma-l-es vi-
lágbajnoka, Fernando Alonso 2011-töl 
a Ferrari pilótája lesz - írta tegnapi 
számában az olasz La Gazzetta deUo 
Sport. 

A lap szerűit a 27 éves hispániai 
versenyző és az itáliai F-l-es istálló 
négy évre szóló - titkos - megállapo-
dást kötött. 

A La Gazzetta dello Sport azt is tudni 
véli, hogy ha a Ferrari finn pilótája, Ki-
mi Ráikkönen önmagához - és persze a 
tűzpiros versenyautó múltjához - mél-
tatlanul szerepelne a következő világ-
bajnoki sorozatban, a 2011-es közös 
kezdet előbbre kerülne, s akár már 
2010-től csatlakozhatna a spanyol ver-
senyző az olasz csapathoz. A jelenlegi 
másik ferraris, a brazü Felipe Massa 
ugyanakkor maradna, neki biztos he-
lye van a talján gyorsasági autós alaku-
latnál - állítja a sportújság, amely 

HEGEDŰS CSABA, BORBOLA IMRE ÉS GÁSPÁR TAMÁS A BIRKÓZÓK ÜNNEPÉN 

junioron keresztül tagja volt a felnőtt 
válogatottnak is. Első osztályú sporto-
lóként került vissz anyaegyesületébe, 
a Szegedi VSE-be, ahol kissé furán fe-
jezte be a birkózást. 

- Mindenképpen csak köszönettel 
tartozom a sportágnak - folytatta Bor-
bola. - Emberségre, tisztességre, kitar-
tásra, céltudatosságra nevelt, egyben 
akaraterőt adott. Olyan kiváló sport-
emberektől tanultam meg a sportág 
csínját-bínját, a sport szeretetét, a 
sportemberi magatartást, mint Benlw 

Gyula, Zsibrita János, Kruj Iván, Klin-
ga László, Gurics György, vagy Hege-
dűs Csaba. Az ő hatásukra döntöttem 
úgy, hogy amíg csak tudom, támoga-
tom a birkózást. 

Amikor megszűnt a Szegedi Birkózó 
Egylet, amelyben Borbola Imre elnök-
helyettes volt, nem hagyta veszni a 
sportágat. Néhány tenni akaróval újjá-
szervezte, és az élére állt a Szegedi 
VSE birkózó szakosztályának. A terv-
szerű munkának be is érett a gyümöl-
cse, hiszen öt birkózóval a Szegedi 

Fotó: DM/DV 

VSE megnyerte az utánpótlás-csapat-
bajnokságot. 

- Nem sajnáltam a pénzt és a 
munkát. Szabó Czibolya Gábor fel-
nőtt- és utánpótlásbajnok. Dollák 
László, Katona Richárd, Kahr Kris-
tóf és a fiam, Imre diákolimpiai baj-
nok. De úgy érzem, nincs már erőm 
ahhoz, hogy tovább csináljam. Át-
adom a szakosztály-vezetői tisztsé-
get másnak, de ígérem, hogy a sze-
memet rajta tartom a szegedi birkó-
záson. 


